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justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 

Dnr Kommunfullmäktige 2011-02-23  § 28 

 

Svar på fråga om Värmdö betalar skolpeng till friskolekoncernen 
Edicon 

 
Kommunfullmäktiges beslut 

 

Frågan är besvarad. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Mats Skoglund (V) har lämnat in en fråga till ordföranden för finansierings-

nämnden för utbildning  Marie Bladholm (M) i rubricerat ärende. 

 

Bladholm besvarar frågan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Fråga, 2011-02-20 

 

____________ 

 


